

《单词百科:lifecycle是什么意思?lifecycle怎么发音?lifecycle的解释和用法》

英语单词lifecycle是什么意思?lifecycle怎么读?lifecycle怎么发音?简答网为您整理了lifecycle的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



lifecycle怎么读

lifecycle的读音:[ˈlaɪf saɪkl]

lifecycle的意思

1、n.生命周期，生活周期；

lifecycle的双语例句

1、HASP SRM fully aligns with the software product lifecycle.

HASPSRM完全遵循软件产品的生命周期。

2、The model bases on AHP and WSM, considering of COTS components lifecycle.

该模型基于AHP和WSM方法,并且考虑了COTS组件产品本身的生命周期.

3、However, Traditional software lifecycle model not completely suit COTS based system development and maintenance process.

然而, 传统的软件生命周期模型不能完全适应基于COTS的软件系统的开发和维护.

4、This seemingly convoluted lifecycle begins to make sense only in an environment in which change dominates.

这个看起来混乱不堪的生命周期仅仅在经常变化的环境下才有意义.

5、Other insects such as cicada have 3 periods in its lifecycle.

而另一些昆虫,像蝉,一生中有3个阶段.

6、Dairy industry is a fundamental industry with long-term lifecycle.

乳品业是具有长久生命周期的基础性产业.

7、Software requirement analysis is the first step of software lifecycle.

软件需求分析是软件生命周期的开始.

8、HASP SRM features lifecycle management tools including license generation, tracking & more.

HASPSRM提供包括授权生成、跟踪和其他更多在内的软件生命管理工具.

9、One of the discussions centers around a lifecycle of Listen (requirements) Test Code Design.

ㄣ 桉螳?->测试->代码->设计的生命周期.

10、Quality in the SOA context becomes an ongoing, full lifecycle battle.

SOA前后 联系质量成为正在探索的、整个生命周期的攻坚战.

11、Provide and manage a richer product definition beyond design and engineering throughout the lifecycle.

在生产流程中,为产品定义更丰富的内涵,超出了设计和工程以外的.

12、 In the different level of domestic lifecycle, having diverse consumptive demand.

在家庭生命周期的不同阶段, 有着不同的消费需求.

13、 Some insects as bee and butterfly have 4 periods in their lifecycle.

有些昆虫,像蜜蜂、蝴蝶,一生中有4个阶段.

14、 Former after ending the lifecycle in it, be produced no longer.

前者将在它的生命周期结束之后, 不再被生产.

15、 Part Four examines applications and modifications of psychotherapy across the lifecycle.

检查穿过生存周期的心理疗法的敷用和修改.

以上是简答网为您整理的lifecycle怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关于lifec

ycle的用法、lifecycle的释

义、lifecycle的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/lifecycle>